
  

 Side 1 

ARNA ROTARY KLUBB – MÅNEDSBREV   AUGUST 2022 

Møte 8. august 2022 

3 min 

Ingen 3 min. denne gangen 

Dagens tema: Komiteene arbeider 

Presidenten, Anne-Britt, ønsket velkommen til klubbens første fysiske møte i Rotary-året 2022/23, 

etter sommerpausen i juli måned. Det har imidlertid hver mandag – til vanlig møtetid - i denne 

perioden vært anledning å gå sammen på tur langs Storelva i Arna, noe en del medlemmer har 

deltatt på.  

Kveldens program var «Komiteene arbeider», og ved møtets slutt ble det lagt fram noen 

arbeidspunkter fra hver av komiteene.  

Arild refererte fra TRF-komiteen at det arbeides med å få laget en informasjonsfolder om klubben, 

og at det vil bli forsøkt å få til presentasjon av ShelterBox på stands i Arna og Lonevåg. 

Halvard fra Administrasjonskomiteen opplyste at alle mandager – med ett unntak - fram til nyttår nå 

er fylt med program. 

Ingeborg refererte fra Serviceprosjektkomiteen at de nå har fordelt ansvar for oppgavene framover, 

der de viktigste aktivitetene er TV-aksjonen 23. oktober, anskaffelse av innhold til og pakking av 

julekassene til institusjoner i Arna og på Osterøy, Eldrefesten 9. januar og stell av Sansehagen ved 

Arna Helseheim.  

Vidar i Medlemskapskomiteen informerte først om at den planlagte krokket-turneringen hos 

Sveinung 13. august blir enten utsatt eller flyttet til annet sted, på grunn av all nedbøren som har 

vært i det siste. Det gjør det umulig å bruke det vanlige området til krokket nå. Avklaring av dette i 

løpet av inneværende uke. Videre blir det «Sosial aften» 17. oktober og «Lutefiskmiddagen» blir i år 

12. desember.  

Lars i Kommunikasjonskomiteen opplyste at struktur på arbeidet med referater og klubbens 

hjemmeside, samt kontakt med lokalpresse er viktige oppgaver framover.  

23 medlemmer til stede på møtet.  

Referent: Lars 



  

 Side 2 

Møte 15. august 2022 

3 min 

Synnøve Tverlid orienterte kort om hvordan det er å sitte i styret i Brann. Fordelen med å komme inn 

i et verv hvor det har vært litt krise, er at de som da kommer inn i styret har en vilje til endring. Det er 

veldig kjekt å være med i klubb hvor det er så mange ansatte som er dedikert til jobben de gjør og 

arbeidet knyttet til Brann. Mange av de som sitter i styret kjente ikke hverandre fra før, noe som har 

vært positivt og dette er et av de beste styrene som Synnøve har sittet i. 

Dagens tema: Yrkesforedrag – Espen Flataker 

Espen fortalte kort om oppveksten og familien sin. Er utdannet som lærer og har jobbet som lærer 

siden han var ferdig utdannet. Har jobbet flere år på Garnes ungdomsskole og har senere byttet 

arbeidssted til Alrekstad skole, som er en skole med tilrettelagt undervisning for ungdommer som 

trenger det. 

På ungdomsskolen jobber lærerne med store grupper, mens på Alrekstad er forholdet mellom lærer 

og elev 1:2. Dette er ikke et lovpålagt tilbud, men et tilbud som er vedtatt av Bergen bystyre. Noen 

kan påstå at dette er et dyrt tilbud for et fåtall av elever, men for de ungdommene dette gjelder, er 

det et veldig viktig tilbud. Noen av elevene har kanskje ikke vært på skolen på flere år, og da er dette 

en ny start. De aller fleste klarer de å hjelpe og de fleste får de over på videregående skole. 

Brygger øl på fritiden og anbefaler dette gjerne som et alternativ til f.eks. husmaling. I tillegg er det 

en sosial hobby som kameratene hans gjerne er med på – i hvert fall når det gjelder smaking. 

Referent: Kristin Akselberg 

  



  

 Side 3 

Møte 22. august 2022 

3 min 

(Ingen 3 min)  

Dagens tema: Bedriftsbesøk hos Arna Media 

Andreas Bratlie ønsket oss velkommen i nye lokaler. Vi fikk høre litt om utviklingen siden sist Andreas 

var på besøk i klubben.  

Driver fremdeles med reklame og design, men har spisset seg mer inn på E-sport teknologi. 

Er med å utvikle plattformer til spill. Utviklingen innen E-sport er stor fremgang, og det er viktig å 

henge på. De har ansatt 2 utviklere som holder til i Oslo og bruker tid på E-sport plattformen  

Som vanlig ble det stilt mange spørsmål, og Andreas svarte så godt han kunne.  

President Anne-Britt takket på vegne av Arna Rotary Klubb, og som takk fikk Arna Media en lut i en 

ShelterBox. 

Vi ønsker Arna Media lykke til videre. 

Annen info 

Det ble servert kaffe og brus. 

16 Rotaryanere var med på møtet.  

Referent: Gunvor 

  



  

 Side 4 

Møte 29. august 2022 

3 min 

Utgikk. 

Dagens tema: Presentasjon Plastprosjekt 

Arbeidet er godt i gang, men de ønsker å jobbe litt mer før de presenterer prosjektet for 

medlemmene i klubben. 

Annen informasjon 

TRF-Komite  

Presidenten informerte: 

- Arna Rotary har fått revisor, Odd Egil Eide. 

- Vedtektene våre er gamle så styret kommer til å se over dem og vurdere reviderimg. 

- Fra nå av vil 1. oktober og 1. april bli fristene for å søke støtte fra Arna Rotary Klubb. 

- Forslag om nye medlemmer til Lovrådet i distrikt 2250 må komme inn før 1. oktober. 

- Det blir nominasjon 10. oktober til president 24/25 og styremedlemmer 23/24. 

- Hvordan skal vi gjøre det med digitale møter om vinteren? Skal vi kunne tilby digital 

overføring må det investeres i nytt utstyr. De må undersøkes hva klubben trenger av utstyr.  

Forberedelse til fellesmøte i Espeland Fangeleir 

- Samlingen varer fra 18.00 – 20.00. Det er gratis omvisning. 

- Alle klubbene i AG4 og AG5 er invitert, 54 eksternt påmeldte pr 29/8.  

- Venneforeningen har møte samme dag og rigger lokale ut fra påmeldingen. 

- Det blir salg av kaffi og vafler, samt salg av lodd til inntekt for Katastrofefondet for Ukraina.  

- Hvis noen har ledsagere som kan være med og steike vafler osv kan dette meldes til Jon.  

- Alle fra ARK må stille med Rotary jakke. 

 

Annet 

- Gunvor oppfordrer alle til å tenke nytt med tanke på hvordan vi skal klare å rekruttere 

bøssebærere til TV-aksjonen.  

- Presidenten oppfordret alle til å prøve å selge annonser til messeavisen 

17 medlemmer var til stede. 

Referent: Espen 

 


